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Piatra de Zidire Spirituala Nr.110 
 

       Iacov 4: 7   -    "Supuneţi-vă dar lui Dumnezeu. Împotriviţi-vă diavolului, şi el va fugi de 
la voi" 
 

 Amintiţi-vă, Cuvântul lui Dumnezeu va învinge pe Satan, oriunde, oricând. Doar spuneţi, "Este scris. Este scris". 
Aceea o stabileşte. Satan va trebui să plece. "Împotriviţi-vă diavolului, şi el va pleca de la voi (va zbura de la voi)". 
MARTURII --  CHICAGO.IL  WEDNESDAY_  53-0902   E-52   
 Voi nu puteţi să aveţi Viaţă, decât numai prin Christos. Şi acum ce face Cuvântul Lui? El zideşte (întăreşte) trupul 
nostru spiritual, aşa cum noi ne împărtăşim cu El, pentru a rezista diavolului. 
 Voi spuneţi, "Frate Branham, cum este aceea ce tu ai spus, având părtăşie în Cuvântul Lui?" 
 Da, El este Cuvântul. "La început a fost Cuvântul, şi Cuvântul a fost cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu. Şi 
Cuvântul S-a făcut trup şi a locuit printre noi". (Ioan 1: 1-3, 14). Şi noi sântem pentru a mânca rtupul Lui. Apoi, trupul 
Lui, este Cuvântul Lui, pentru că El este Cuvântul. Şi El a zis în Sfântul Ioan 15: 7, "Dacă voi locuiţi în Mine, şi 
âmpărtăşirea Mea, Cuvântul Meu locuieşte în voi, atunci voi puteţi cere ce veţi vrea şi aceea se va face pentru voi". Acolo 
sânteţi voi. Aceea este adevărul. Vedeţi, cereţi ce vreţi. 
 Ce faceţi voi? Voi vă zidiţi trupul vostru pentru a inoculat de la..... Cineva vine înăuntru şi zice, "Oh, biserica 
noastră nu crede în strigare." Vedeţi, voi sânteţi zidiţi. Ce? Voi aveţi comuniune (părtăşie) în voi: Cuvântul. Şi voi sânteţi 
inoculaţi de el. Dacă ceva non sens vine înăuntru, ce este aceasta? Nu are Cuvânt în aceea, atunci tu eşti sigur că este 
greşit. Mie nu-mi pasă cât de real arată aceea, dacă nu este Cuvântul, las-o, dă-i pace, (Aceea este corect). Las-o în pace. 
Mie nu-mi pasă ce face aceea; ea doar trebuie să se compare cu Cuvântul. 
ÎMPĂRTĂŞIREA  -- JEFF.IN  V-10 N-1  SUNDAY_  62-0204   111   
 Când duşmanul vine înăuntru ca şi o inundaţie, aşa cum vine el astăzi, ce a zis Dumnezeu că El va face? Duhul 
lui Dumnezeu va ridica un standard înpotrivă. Sânteţi voi unii dintre ei? Da domnule. 
 Iacov 4: 7 ne învaţă să ne împotrivim diavolului, şi el doar nu va mai merge mai încolo la oparte, ci el va fugi (va 
zbura). Împotriviţi-vă diavolului. Cum vă înpotriviţi voi diavolului? În felul în care ne-a spus Căpitanul Şef nouă să 
facem. Să luăm Cuvântul lui Dumnezeu; acesta este felul cum rezistăm (ne împotrivim) noi diavolului, prin Cuvântul lui 
Dumnezeu. Căpitanul Şef ne-a spus nouă cum aceasta doar a fost făcută. În regulă. Acum, eu vreau să spun aceasta: acel 
diavol vechi, acum voi credeţi că el este agresiv, obrasnic; voi credeţi că el va ataca un copil ? El va ataca orice; el l-a 
atacat pe Isus Christos. El a venit la El cu trei mari atacuri (Matei 4: 1-11). Aţi ştiut voi asta? Satan nu atacă doar o 
singură dată. El vă va ataca pe voi cu o boală, apoi el va veni înapoi şi va ataca şi va zice, "Zilele miracolelor au trecut. Tu 
nu te mai poţi vindeca; acolo nu mai este nimic ca să poţi tu face". Dar ştiţi voi că aceea este corect?  
 El L-a atacat pe Isus de trei ori. Trei atacuri sălbatice a condus el împotriva lui Isus cu necredinţa lui în Cuvântul 
lui Dumnezeu. Isus era Cuvântul. Desigur, el nu a crezut-o. "Dacă Tu eşti. Dacă Tu ai fi". Aici vine el, atacuri sălbatice 
(violente- dure), aşa cum fac duşmanii de multe ori. Aici vine el, zice, "Dacă Tu eşti Fiul lui Dumnezeu, arată-mi o 
minune; lasă-mă să văd una cum este făcută". Frate, trei atacuri violente a condus el înăuntru, "Dacă Tu eşti". 
CEA MAI MARE BATALIE CARE S-A DAT..... --  JEFF.IN  V-3 N-11  SUNDAY_  62-0311   54-4   
 Isus, cu credinţa Lui perfectă, El era foarte ciudat. Şi diavolul nu a stat în jurul Lui foarte mult. Când el a venit cu 
acea mare -- împănată concepţie intelectuală, el a aruncat-o împotriva lui Isus, acolo, când el a venit a întîmpinat o 
lovitură de zece mii de volţi : aceea l-a aruncat pe el chiar înapoi din nou. Da domnule. Şi El a zis, "Este scris, omul nu va 
trăi numai cu pâine." Fiiiiu, el a primit un şoc atunci. 
 El a venit apoi puţin mai moale, data viitoare, când el a zis, "Acum, Tu eşti un om mare, Tu ai putea să te aşezi 
undeva sus aici şi să fii cineva". - A zis, "Înapoia Mea, Satan." Oh, doamne, ce a întîmpinat el. Şi, "Să nu ispiteşti pe 
Domnul Dumnezeul tău". Vedeţi, El S-a dovedit pe El Însuşii lui Satan, că El este Domnul Dumnezeu. "Pentru că este 
scris, Tu să nu ispiteşti..." 
 Acum, dacă Satan nu ar fi ştiut că Acela era Domnul Dumnezeu, el ar fi spus, "Doar aşteptă un minut, tu nu eşti 
acea persoană". Dar el a ştiut la fel de bine, mai bine chiar cum a ştiut că el stătea acolo cu Isus. 
 El a ştiut pe ce teren să stea. El a zis, "Tu să nu ispiteşti pe Domnul Dumnezeul tău". Şi Aceea era ceea ce era El. 
Şi Satan ştia mai bine decât ar fi spus-o, pentru că lucrările lui Isus au dovedit deja că El era Domnul Dumnezeul tău. 
 Acum, observaţi, credinţa perfectă este stăpânul tuturor situaţiilor. Credinţa perfectă stăpâneşte toate situaţiile. Nu 
contează ce este, ea o stăpâneşte. Acum, priviţi doar. Când tu crezi ceva, şi faci ceva, şi tu ai credinţa în ceea ce tu faci; nu 
contează care este circumstanţa (situaţia), aceea nu are nimic de a face cu aceea. Vedeţi, contează acea situaţie. Dacă este 
într-o cameră de boală (cu bolnavi), şi Domnul îţi descoperă că acel lucru urmează să se întâmple, tu doar vorbeşte şi 
du-te mai departe.  "Oh, se va face..?." Doar nu pune nici o întrebare. Este deja terminată; doar continuă să mergi 
mai departe. Vedeţi? Stăpâneşte toate situaţiile."Ei bine, dacă tu faci aceasta. Aşa şi aşa se va întâmpla...."Aceea... Vedeţi, 
aceea deja a stăpânit-o. Vedeţi?  Credinţa crede că Dumnezeu o va înfăptui. "Eu nu ştiu cum o va face El, dar eu ştiu că 
El o va face oricum". Vedeţi? Aceea stăpâneşte toate situaţiile. 
 Şi credinţa şi dragostea sânt rude, pentru că tu nu poţi avea credinţă până când tu nu ai dragoste, pentru că 
credinţa ta este într-Un Dumnezeu care este esenţa dragostei. Credinţa şi dragostea lucrează împreună. 



 Şi când un om trăieşte prin credinţă şi umblă prin credinţă, eu vreau să spun credinţa originală reală, el este izolat 
de întrega lume şi devine o nouă creaţie în Christos Isus. Acolo, acum tu intri (să faci parte) în materialul Miresei.Voi 
vedeţi,vedeţi? Voi intraţi acum în condiţie de răpire. Aceea înseamnă pentru fiecare dintre noi, nu doar păstorul, diaconii, 
administratorii; aceea înseamnă pentru laici, fiecare individual umblă singur cu Dumnezeu prin lume. Voi sânteţi botezaţi 
în Împărăţia Sa, şi acolo nu este altcineva acolo înăuntru decât tu şi Dumnezeu. Vedeţi? El dă ordinele, şi tu le execuţi. 
Orice spune El, acolo nu este nici o urmă de îndoială niciunde; tu doar păşeşti drept pe aceea. Dacă Domnul spune 
aceasta, acolo nu este nimeni în lumea aceasta care să te ia pe tine de pe aceea, tu doar mergi drept înainte doar perfect la 
fel. Acum, tu intri în credinţa perfectă, perfecţiunea perfectă nu poate greşi. Acea credinţă niciodată nu greşeşte. 
 Da, El a fost un ciudat pentru ei, El cu credinţa Lui perfectă, şi la fel este acum cu acei care au credinţa perfectă, 
ei sânt nişte mistici (ciudaţi) pentru ceilalţi. Noi sântem învăţaţi să ne împotrivim Diavolului, şi el va fugi de la noi. 
Acum, "a te împotrivi" este doar simplu al dezamăgi, doar să-i rezişti lui, doar îndepărtează-te de la el. Dumnezeu a zis un 
anume lucru; nu contează ce încearcă el să-ţi spună, tu doar nici nu-l asculta măcar. Urechile tale sânt surde la orice 
altceva, înafară de ceea ce spune Duhul. Vedeţi? "Acela cere are o ureche (de ascultat), să asculte ce spune Duhul 
bisericilor", acela care are rolul de ascultare, care prinde ce spune Duhul către biserici. Vedeţi? 
CREDINTA PERFECTA  -- JEFF.IN  V-6 N-11  SUNDAY_  63-0825E   115   
 Dumnezeu a promis lu Abraham în Geneza 22: 17, ..."şi sămânţa ta va birui (stăpâni) porţile vrăşmaşului". 
 Atunci într-o zi vine sămânţa roială a lui Abraham, Isus Christos, Fiul lui Dumnezeu, Sămânţa lui Abraham prim 
credinţă, nu prin Isaac, sămânţa naturală. Ei şi-au făcut partea lor. Dar aici vine Unul care nu a fost născut prin naştere 
naturală. Aici vine Unul care nu a venit prin dorinţă sexuală. Aici vine Unul prin naştere din virgină, Fiul lui Dumnezeu, 
Sămânţa lui Abraham. Ce mare Om a fost acesta. Toate cele naturale au fost printr-o naştere naturală, acest Om a fost 
născut printr-o naştere din virgină. Ce a făcut El când a venit pe pământ? El a cucerit fiecare duşman deţinut de Satana. El 
a cucerit totul. Ce a făcut El? El a înlăturat şi a cucerit boala. Acolo nu putea fi vreo boală în jurul Lui. Orice boală era, El 
a cucerit-o. Ce a făcut El după ce a cucerit-o? El ne-a dat nouă cheile (Amin), spunând, "Orice veţi lega pe pământ, Eu 
voi lega în ceruri,. " Amin. Aceasta este Sămânţa Roială a lui Abraham după cum a fost promisă, Duhul Sfânt în noi 
acum, cu cheile bolii ţinând. El a cucerit boala. Boala nu poate sta în prezenţa Lui, şi El ne-a dat nouă cheile pentru ca noi 
să facem acelaş lucru; să cucerim boala, " Orice voi veţi lega pe pământ, Eu voi lega în ceruri". 
 De asemenea ispitele, încercările, El a fost ispitit în fiecare fel, la fel ca noi. Ce a făcut El? El a cucerit aceea. Ce 
ne-a spus El nouă? "Împotriviţi-vă diavolului, şi el va fugi de la voi". El a cucerit boala pentru noi. El a cucerit ispitele 
pentru noi, a rupt (sfărâmat) porţile şi a luat cheile de la ispititorul, şi le-a înmânat credincioşilor din sămânţa lui 
Abraham, şi a zis, "Dacă el vă ispiteşte pe voi, împotriviţi-vă lui, şi el va fugi de la voi". Oh, doamne, împotriviţi-vă lui. 
 El a cucerit ambele, şi moartea şi iadul. El a înviat în a treia zi, spunând, "Eu am biruit, şi pentru că Eu trăiesc, şi 
voi veţi trăi de asemenea". Oh, ce promisiune. Aceasta este către sămânţa lui Abraham. El a cucerit mormântul, a înviat a 
treia zi pentru justificarea noastră. Ce ne face aceea pe noi?  El a cucerit boala, El a cucerit moartea, El a cucerit iadul, El 
a cucerit mormântul, El a cucerit ispita.  Oh, acum noi sântem mai mult decât victorioşi prin El care ne-a iubit şi Şi-a dat 
viaţa pentru noi (Romani 8: 37), care sântem Sămânţa roială a lui Abraham, cu acelaş Duh a lui Dumnezeu în noi care a  
fost şi în El. Noi  sântem  mai  mult  decât biruitori. Fiecare poartă a fost cucerită pentru noi. Singurul lucru pe care 
trebuie să-l facem este să intrăm în posesie. Este deja cucerită. Boala este cucerită, moartea este cucerită, iadul este 
cucerit, mormântul este cucerit, totul este cucerit, şi noi deţinem cheile prin Harul Său. Te temi tu să le pui în uşă (zarul 
de la uşa) şi să spui, "Eu vin în Numele lui Isus Christos? Cereţi de la Tatăl orice în Numele Meu. Eu Îl iubesc". 
PATRIARHUL ABRAHAM. -- BAKF.CA  V-22 N-7  FRIDAY_  64-0207   64    
 "Nu intristaţi pe Duhul Sfânt a lui Dumnezeu, prin care voi sânteţi pecetuiţi până în ziua răscumpărării voastre", 
nu până la trezirea următoare, ci până în ziua răscumpărării voastre (Efeseni 4: 30). Fiind botezaţi în El, conform cu 1 
Corinteni 12: 13. Şi în El avem Plinătatea, şi nici un păcat nu este recunoscut în El. "Acela care este născut din 
Dumnezeu, nu mai păcătuieşte. Sămânţa lui Dumnezeu rămâne în el, şi el nu mai poate păcătui" (Ioan 3;8). Cum ar putea 
el, când Însemnul este aplicat acolo? Însemnul este un semn că el este acceptat. 
 Ei bine, tu zici, "Eu păcătuiesc". Ei bine, atunci tu nu ai avut niciodată acel Însemn. Vedeţi?  
 Însemnul este bariera, care arătă că preţul este plătit. Dacă Satan încearcă să te influenţeze.... Doar gândeşte-te la 
aceasta. Dacă Satan încearcă să-ţi dea ceva boală, sau încearcă să-ţi dea ceva, ştii tu ce să faci? Arată-i Însemnul. Desigur, 
boala îl loveşte pe Creştin. Arată-i Însemnul, şi dovedeşte-i că tu eşti un produs răscumpărat a lui Dumnezeu. 
"Împotriviţi-vă diavolului, şi el va pleca (zbura) de la voi". (Iacov 4:7). Ţine Însemnul peste credinţa ta neclintită în 
Cuvântul Său promis. Dumnezeu, o dată a dat un semn de curcubeu pentru însemn, a dat un curcubeu ca semn pentru 
însemn. El întotdeauna rămâne credincios acelui Însemn. Cu adevărat? Până acum da. În toţi aceşti mii de ani, El 
niciodată, niciodată, nu a încetat să-l arate. El a rămas credincios acelui însemn, şi aceea ne arată că El niciodată nu omite 
să onoreze acel însemn al Său. Mie nu-mi pasă dacă Isus nu vine în următorii zece mii de ani, tu ai acel Însemn; El trebuie 
încă să-L onoreze. Nu contează cât de multe lucruri se schimbă, şi orice ar fi mai mult, El trebuie să onoreze acel Însemn. 
El a spus-o, şi o va face. În regulă. 
 El se aşteaptă ca noi să arătăm acum Însemnul Lui deasupra credinţei noastre date de Dumnezeu, către fiacare 
cult necredincios în ţară şi în lume, care cred că semnele şi minunile nu însoţesc pe credincioşi. Şi fiind credincioşi 
acestui Însemn, şi El arată că datoria a fost plătită şi noi am fost acceptaţi pentru înviere, având Însemnul Vieţii înăuntrul 
nostru.     ÎNSEMNUL --  DALLAS.TX  V-19 N-12  SUNDAY_  64-0308   150    


